
Here is the synopsis to be posted on the website for March 2021 

 

1. Pastor Jason Byassee is hosting a NO Guilt Book Club starting Tuesday, March 2 at 

7:00 pm via zoom and every other Tuesday thereafter i.e. next one will be on March 

16. The book being discussed is "Blood Letters: The Untold Story of LIn Zhao, A 

Martyr in Mao's China by Dr. Lian Xi. Please contact Jasonbyassee@gmail.com for the 

link. All are welcome and invite a friend to attend as well. 

 

2. CPC Annual Report 2020 will be posted on our website on March 14, 2021, in time 

for the AGM on March 21, 2021, at 2:00 p.m. 

 

3. You are all invited to attend the seminar on Saturday, March 13, 2021, via zoom from 

9:00-12:00 on " Becoming a Hybrid Church" by Dr. Dave Daubert. Please email Dr. 

Dale Woods at pmvwestmin@gmail.com if interested. 

 

2021 年 3 月份 <堂議會> 會議摘要: 

 

1. Jason Byassee 牧師將在 3 月 2 日（星期二）下午 7:00 通過 ZOOM 視頻主持一個

稱    ”無內疚感”的閱讀俱樂部， 此後每隔一個星期二舉行，下一次即將在 3 月 16 日

舉行。我們將一起閱讀和討論由 Dr. Lian Xi 博士所寫的“血書: 不為人知林昭的故事”. 

她是在中國毛澤東領導下的一位殉道者。請電郵 Jasonbyassee@gmail.com 聯繫費牧

師索取聯絡資料，歡迎大家並邀請朋友參加。 

 

2. 華人長老會《2020 年度年報》將於 2021 年 3 月 14 日在教會網站上刊登，以方便進行在

2021 年 3 月 21 日下午 2:00 召開的 <會友大會>。 

 

3. 歡迎大家參加 2021 年 3 月 13 日（星期六）的研討會，從早上九時至中年十二時正進行。

由 Dave Daubert 博士主講“如何成為一所混合教會”。如有興趣者，請發送電郵至 Dale 

Woods 博士 pmvwestmin@gmail.com。 
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